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Koosolek toimus koolimajas.                                              12. 06. 2023  nr 44 

Koosolek algas kell 17.30 ja lõppes 19.00 

Koosolekut juhatas Märt Mathisen 

Koosolekut protokollis Marge Kannel 

      

Koosolekul osalesid:  

1) Hoolekogu liikmed:  Helen Pert (1. kl esindaja), Märt Mathisen (2. kl esindaja), Kaarel 

Allikmäe (3. kl esindaja), Kertu Lepiksaar (4. kl esindaja), Anneli Pärlin (5. kl esindaja), 

Viljar Paalaroos (7. kl esindaja asendusliige), Peteri Grauen (8. kl esindaja), Ermo 

Soobik (9. kl esindaja), Raili Kann (10. kl esindaja), Anders Eensalu (11. kl esindaja), 

Kaja Kisel (12. kl esindaja), Mirjam Pärtel (õpetajate esindaja), Tauno Hausenberg 

(õpetajate esindaja), Marge Kannel (õpetajate esindaja), Eike Käsi (koolipidaja 

esindaja), Kriselda Kisel (õpilaste esindaja).  

2) Kutsutud külalised: Martin Öövel (Keila Kooli direktor). 

3) Puudusid: Risto Sepp, River Tomera, Julia Guljajeva. 
 

PÄEVAKORD 

1. Arengukava ettevalmistuse seis ja sisendid (sh linna haridusstrateegia). 

2. Uue motivatsioonisüsteemi rakendamisest (esimesed kogemused). 

3. Õppeaasta ja vastuvõttude kokkuvõte. 

4. Kaasrahastus tunnis kasutatavate kulumaterjalide osas. 

1. Arengukava 2023-2027 ettevalmistuse seis ja sisendid (sh linna haridusstrateegia). 

 

Direktor Martin Öövel annab ülevaate arengukava hetkeseisust.  

K. Kisel: Kas järgmisel õppeaastal 5. kl on teatud ainetes diferentseerimine? 

M. Öövel: Ainetes diferentseerimine ei ole veel kindlalt paigas.   

E. Soobik: Kas õppetoolijuhid hakkavad personali otsima? 

M. Öövel: Lühidalt öeldes, jah, Ametikult ei saa nad seda teha, sest direktor allkirjastab 

lepingud, kuid sisuliselt saab õppetoolijuht antud teemal kaasa rääkida.  

K. Allikmäe: Läbiv teema on organisatsiooni juhtimisvõimekuse tõstmine. Kuidas selleks 

ressursse leida? Juhtimiskompetentsi kasv. 

M. Öövel: Õppetoolijuhtidel on täiskoht ja neil on selletõttu vähem aega tegeleda 

dokumentidega.  

M. Mathisen: Kuidas ja millise aja jooksul peaks hoolekogu arengukavaga edasi töötama? 

M. Öövel: 6. septembriks peab arengukava olema kinnitatud. 20. juunil koguneb õpilasesindus 

ja nemad selle kinnitavad. Enne seda peab arengukava valmis olema. Hoolekogu võib 

arengukava augustis heaks kiita. Kui on mingeid mõtteid, mida soovite arengukavas näha, siis 

andke teada. 19. juunil saadan arengukava hoolekogule tutvumiseks ja ettepanekute tegemiseks.  

Arvamusi ootame alates 19. juunist kahe nädala jooksul.  

 

HOOLEKOGU OTSUS:  hoolekogu võttis teadmiseks. 

 



2. Uue motivatsioonisüsteemi rakendamisest (esimesed kogemused) 

M. Öövel: Motivatsioonitasu tuleb koos juunikuu tasuga. Juhtkonnas leppisime kokku 

hindamise alused. Detsembris maksime motivatsioonitasu, kuid fond oli siis väiksem. Mõned 

murekohad on välja tulnud. Kuna sellel õppeaastal on lahkujaid, siis on tekkinud arutelu, kas 

nad peaksid motivatsioonifondist raha saama. Arvamused on siin lahku läinud. Otsuse jätsime 

õppetoolijuhi otsustada.  

HOOLEKOGU OTSUS:  hoolekogu võttis teadmiseks 

3. Õppeaasta ja vastuvõttude kokkuvõte. 

 

M. Mathisen: Õppeaasta saab läbi. Millised on tulemused? 

M. Öövel: On süvenev motiveerimise probleem loodemajas. Täna lahkuvad ka mõned õpetajad. 

Püüame leida uusi õpetajaid. Selgelt eristub klassijuhatajate kvaliteet. On klasse, kus suvetööde 

õpilaste hulk on üle nn vea piiri. Gümnaasiumisse on meile hetke seisuga tulemas 67 õpilast.  

 

HOOLEKOGU OTSUS: hoolekogu võttis teadmiseks 

 

4. Kaasrahastus tunnis kasutatavate kulumaterjalide osas. 

M. Öövel: MTÜ Rajamine vajab kahte osapoolt. Oleks hea, kui üks osapool oleks hoolekoguga 

seotud.  

M. Mathisen: MTÜ-sse oleks vaja ühte juhatuse liiget.  Anneli oli nõus olema. Kas keegi veel 

soovib juhatuses olla?  

P. Grauen: Olen nõus juhatuses olema.  

  

HOOLEKOGU OTSUS: hoolekogu määrab juhatuse liikmeteks hoolekogust A. Pärlini 

ja P. Graueni.  

 

 5. Muud küsimused 

A. Pärlin: 5. kl B võõrkeele õpe. Valikus oli vene, saksa ja hispaania keel. Meil on olemas 

hispaania keele õpetaja. Kuid kooli seisukoht oli, et ressursse ei ole.  Õppejuht saatis meie 

lennule kirja, milles väideti, et saksa keelt enam ei tule, sest õpetajaid ei leidu.  

M. Öövel: Meil on välja kuulutatud konkurss saksa ja hispaania keele õpetajatele. Üks saksa 

keele õpetaja olemas, kuid vaja veel ühte õpetajat. Kui leiate kedagi, kes oleks nõus kooli 

tulema, siis andke teada.  

 

HOOLEKOGU OTSUS: hoolekogu võttis teadmiseks 

 

 

Märt Mathisen        Marge Kannel 

hoolekogu esimees        hoolekogu sekretär 

/allkirjastatud digitaalselt/       /allkirjastatud digitaalselt/  

 
 


